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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 Nederland heeft de ambitie dat in 2030 15% 

van het landbouwoppervlak voor biologische 
landbouw gebruikt wordt. (Biologische 
actieplan Adema). GroenLinks vraagt zich af 
of al bekend is waar dat precies gaat landen 
en op welke manier wij hier als provincie 
aan gaan werken. 
 

Wij hebben kennisgenomen van het 
Actieplan Biologische Landbouw van het 
ministerie van LNV.  Wij zijn voornemens 
om in het verlengde hiervan een plan van 
aanpak uit te werken om agrariërs die 
willen omschakelen naar biologisch te 
ondersteunen. Dit plan zal in de loop van 
2023 worden uitgewerkt. In afstemming 
met verschillende stakeholders. En in 
samenhang met de uitwerking van het 
Utrechtse Programma Landelijk Gebied 
(UPLG). 
  
Vooruitlopend hierop heeft de organisatie 
Bionext in opdracht van de provincie een 
enquête gehouden onder de Utrechtse 
agrariërs. Hierbij is onder meer gevraagd 
naar de interesse van individuele 
ondernemers voor omschakeling naar 
biologische productie. 
24 agrariërs die nu ‘gangbaar’ produceren 
hebben aangegeven dat zij omschakeling 
naar biologisch als kans zien voor hun 
bedrijf. Wij willen deze groep op korte 
termijn faciliteren om de mogelijkheden 
voor hun bedrijf verder uit te werken. Dit 
zullen wij doen door het aanbieden van 
gesprekken op het bedrijf zelf. Na het 
gesprek ontvangt de melkveehouder een 
schriftelijke rapportage met kansen, 
aandachtspunten en aanbevelingen. Indien 
blijkt dat er voldoende kansen liggen voor 
omschakeling wordt een ‘Biologische 
bedrijfsvoering’ doorgerekend. 
 

 


